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Saneerimisseadus on kehtinud alates 26.12.2008. Selle ca 1,5 a jooksul on ilmnenud, et ettevõtteid, 
mille saneerimiskava on kohtu poolt kinnitatud, on äärmiselt vähe. Selles on paljuski süüdistatud 
kohtuid. Seega tõusetub küsimus: kas kohtud takistavad saneerimismenetlust? 
 
Ettevõtte saneerimine toimub alles pärast saneerimiskava kinnitamist kohtu poolt. Praktikas on 
ilmnenud, et kõik kohtule esitatud saneerimiskavad ei vasta nõuetele ja ei kuulu seetõttu kinnitamisele 
kohtu poolt. Peamised praktikas esinevad probleemid, mille tõttu saneerimiskavad ei kuulu kinnitamisele 
on järgmised: 

 
 
1. saneerimiskava ei vasta nõuetele; 
 
2. ettevõtjaga ebakompetentsus või pahatahtlikkus; 

 
3. ebapädev saneerimisnõustaja. 

 
 
Kas ja kuidas on välditavad enamlevinud vead, mis takistavad saneerimiskava kinnitamist? 


